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A GYÓGYULÁS SZIMBÓLUMAI 
Mark Six élőben elhangzott tanításának nyers szövege  

Budapest, 2020. február 16. 

 

Varga István: Ma neves vendégünk van, Mark Six és felesége Robin! Az Oklahomai 

Nemzetközi Rhema Szövetség rendelte ki őket Közép-kelet Európába. 26 éve teljes idejű 

szolgálók. Húsz nemzetben szolgáltak és jelenleg Budapesten élnek. Szolgálatuk elsősorban a 

bibliaiskolák alapítása.  

Ésaiás 55,1. 

1. Oh, mindnyájan, akik szomjúhoztok, jertek e vizekre, ti is, kiknek nincs pénzetek, 

jertek, vegyetek és egyetek, jertek, vegyetek pénz nélkül és ingyen, bort és tejet.  

Szeretettel köszöntjük Mark Six vendégünket, át is adnám a mikrofont. Halleluja!  

Mark Six: Jó reggelt! Dicsőség Istennek! Nagyon jó itt lenni veletek. Nagyon izgatott va-

gyok ma reggel. Pásztor, köszönöm ezt a lehetőséget! Halleluja! Hogyha lesz lehetőségetek, 

ismerkedjetek össze az én csodálatos feleségemmel, Robinnal. Harmincnyolc éve vagyunk 

most már házasok. Isten ajándéka ő a számomra. Ámen! A pásztor nagyon jó munkát végzett, 

ahogy bemutatott bennünket és a szolgálatunkat. Nem hiszem, hogy bármi mást mondhatnék 

ezzel kapcsolatban. Elvárással vagytok valamivel kapcsolatban ma reggel? Ámen! Azt 

hallottam egyszer valakitől, hogy ti vagytok az üzenetnek a fele. Amit kaptok, mielőtt 

kimennétek ezeken az ajtókon, lehet, hogy jobban múlik rajtatok, mint rajtam. Ámen? 

Hiszem, hogy az életetek meg tud változni ma! Az igazság az, hogy Isten azt szeretné, hogy 

mi dicsőségről dicsőségre elváltozzunk, folyamatosan, minden időben. Ámen! Úgyhogy 

várjatok el valamit ma reggel! Nem kifejezetten tőlem, hanem a Szent Szellemtől. Az Ő 

nevében jöttünk össze, és hiszem, hogy az Úr meg fog látogatni téged ott, ahol vagy. 

Nagyon izgatott vagyok, hogy láthatom azt, amit Isten végez Magyarországon. Először 

1993-ban jöttünk Európába. Belgiumban, Hollandiában kezdtünk először, és nagyon kemény 

volt. Nagyon száraz föld volt. Kivittük a tanítványainkat az utcára, hogy szolgáljunk, hogy 

megnyerjünk embereket az Úrnak, és utána mindannyian visszajöttünk, és egy jelentést ad-

tunk. Azt kell, hogy mondjam, hogy egy hatalmas áttörés volt, ha két-három emberért is 

tudtunk imádkozni. De 26 évvel később, Európa megváltozott.  

Hisszük, hogy az Evangélium világossága egész ország, az egész nemzet felett kiárad! 

Halleluja! Ez egy csodálatos gyülekezet. Imádkoztam, és azt kérdeztem, hogy Uram, mit 

oszthatnék meg egy ilyen gyülekezettel, mert tudom, hogy nagyszerű tanításokat kaptatok 

hosszú éveken keresztül. Úgy hiszem, hogy azt mondta, hogy csak bízzak meg benne. Ámen! 

Úgyhogy imádkozunk igen gyorsan, és bízzunk meg az Úrban. Rendben?  

Mennyei Atyám! Köszönjük ezt az időt itt együtt. Rád tekintünk, te vagy a hatalmas 

Istene a szeretetnek. Te vagy az igazságnak az Istene, a kijelentésnek az Istene, és Atyám, ez 

a te gyülekezeted. Köszönjük a Szent Szellem jelenlétét, Isten kenetét, és soha nem leszünk 

többé ugyanolyanok, soha, soha, soha! Jézus nevében, ámen! 

Tudjátok, amikor az Evangélium üzenetére gondoltok, és hogy valóban mi volt mögötte, 

biztos vagyok benne, hogy mindenki ismeri a János 3,16. Igét.  

János 3,16. 

16. Mert úgy szerette Isten e világot, hogy az Ő egyszülött Fiát adta, hogy valaki 

hiszen Őbenne, el ne vesszen, hanem örök élete legyen. 

Minden, ami történik, az Isten szeretete által van motiválva. Minden, amit Jézus tett, az 

Isten szeretete által volt motiválva. Igazából az első üzenetben, amit Jézus prédikált, azt 

mondta:  

Lukács 4,18–19. 
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18. Az Úrnak Szelleme van énrajtam, mivelhogy felkent engem, hogy a szegényeknek 

az Evangéliumot hirdessem, elküldött, hogy a töredelmes szívűeket meggyógyítsam, 

hogy a foglyoknak szabadulást hirdessek, hogy szabadon bocsássam a lesújtottakat.  

19. Hogy hirdessem az Úr kegyelmének esztendejét.  

A megtört szívűeknek a gyógyulást, hogy visszanyerjék a szemük világát a vakok. Ez a 

szabadság üzenete ugye? Ámen! Tudom, hogy sokatoknak van gyermeke. Nekünk négy fel-

nőtt gyermekünk van, és mind Amerikában élnek – de ha valami történt valamelyik gyerme-

künkkel, és fájdalmat tapasztaltak, a legidősebb gyermekünk, egy fiú, amikor először 

költözött Amerikába, volt egy autóbalesete. Mi éppen Japánban voltunk, tízezer mérfölddel 

arrébb, és neki volt egy autóbalesete. Nem esett neki igazán baja, de az autója összetört, és aki 

összetörte, annak az autóján nem volt biztosítás. Mi csak természetes szülők vagyunk, de 

annyira nehéz volt az, hogy nem lehettünk ott, nem lehettünk együtt vele. Képzeljétek el a 

mennyei Atyánkat, amikor látja az Ő gyermekeit szenvedni, és ez volt olyan sok ezer éven 

keresztül! Úgyhogy elküldte az egyszülött Fiát, hogy megszabadítsa a gyermekeit.  

Hányan ismeritek, hogy azt mondja a Biblia, ha megismeritek az igazságot, az igazság 

szabaddá tesz? Ámen! Ez elérhető számotokra, igaz? A szabadság elérhető mindannyiunk 

számára! Még azok számára is elérhető, akik nincsenek a gyülekezetben. Azt mondja a Biblia, 

hogy ez okból jelent meg Istennek Fia. Más szóval ez az oka annak, hogy Jézus eljött, hogy 

megtörje az ördögnek a munkáját, és Ő ezt megtette a kereszten. A győzelem már meg lett 

nyerve. Ámen? Nem meg akarjuk szerezni a győzelmet, hanem abban a győzelemben akarunk 

járni, amiért Jézus fizetett már! Jézus azt mondta, hogy megismeritek az igazságot, és az 

igazság szabaddá tesz titeket. Ha odajönnék hozzád, és azt kérdezném tőled, hogy ismered-e 

az igazságot, vagy egy másik gyülekezetbe mennék, és azt kérdezném, hogy ismeritek-e az 

igazságot, valószínűleg azt mondanátok, hogy ó, igen, ismerjük! Ez a másik gyülekezet is azt 

mondja, hogy igen, ismerjük az igazságot! Minden keresztény azt gondolja, hogy ismeri az 

igazságot. De amit meg kell kérdezned magadtól, hogy mennyire vagyok szabad? Mert ha 

megismerted az igazságot, az igazság szabaddá tesz. Ha nem vagy szabad az életed vala-

melyik területén, lehet, hogy van még egy kis igazság, amit megismerhetsz! Nem gondoljá-

tok, hogy mindannyian tanulhatunk, egy kicsit növekedhetünk még egy kicsit? Ámen?  

A gyógyulásról fogok beszélni ma reggel. Tudom, hogy ez a gyülekezet már hisz a szent 

gyógyulásban. De arra kérlek, hogy tartsátok a szíveteket nyitva ma reggel! Sok Igét fogunk 

megnézni, keresztülmegyünk ezeken, és Isten meg fog áldani minket. Kezdjük el a Máté 

evangéliumában. Hányan szeretitek Isten Igéjét? Mikor ölelted meg utoljára a Bibliádat? 

Ámen! Szeretem Isten Igéjét! Néhányatok számára azt jelenti, hogy meg kell ölelni az 

iPhone-otokat? Nem azért, mert szeretitek az iPhone-otokat, hanem azért, mert rajta van a 

Biblia az iPhone-otokon. Nem tudom, hogy ti hogy csináljátok, még nem jöttem erre rá! Az 

Ige egyszerűen azt mondja: 

Máté 9,35. 

35. És körüljárta Jézus a városokat mind és a falvakat, tanítván azoknak zsinagó-

gáiban, és hirdetvén az Isten országának Evangéliumát, és gyógyítván mindenféle beteg-

séget és mindenféle erőtlenséget a nép között.  

Szóval tiszta, hogy három része volt az Ő szolgálatának. Prédikálta az Evangéliumot, 

tanította az Igét, és gyógyította a betegeket. Mikor olvasod az evangéliumokat, Mátét, Márkot, 

Lukácsot és Jánost, tele van gyógyulásos csodákkal. Igaz? Szeretem, amit Jézus mondott: 

hogyha láttatok engem, láttátok az Atyát. Nagyon sok ember azon gondolkodik, hogy tudom, 

hogy mit tett Jézus, de mi a helyzet Istennel? Sok keresztény hiszi szerte a világon, 

– és Robinnal ketten már több, mint hatvan nemzetben jártunk –, hogy Isten meg tud 

gyógyítani, de nem biztosak abban, hogy meg akar-e gyógyítani. Az egyik első, legfontosabb 

dolog, amit le kell szögeznünk az, hogy tudnod kell, az Isten akarata a számodra, hogy 

meggyógyulj, hogy egészséges legyél! Ámen! Mondom nektek, hogy nincs időnk arra, hogy 
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minden háttér dolgot megnézzünk ezzel kapcsolatban, de meg kell szabadulnod mindentől, 

ami megakadályozna, hogy ez vajon Isten akarata-e a számodra. Nincs helye a kétségnek egy 

keresztény életében. Néha hallom keresztényeket ezt mondani: az Úr tette rám ezt a 

betegséget, hogy megtanítson ezen keresztül valamit! Hallottátok, hogy ilyet mondott volna 

valaki? Tudom, hogy senki ebből a gyülekezetből nem mondana ilyet! De elég sűrűn halljuk 

ezt. De hadd mondjam ezt: Isten nem fog soha használni valamit, hogy azon keresztül tanítson 

téged, amitől már megváltott! Gondolkodjatok ezen néha! Tudjuk, hogy Krisztus megváltott 

minket a törvény átkától, úgyhogy mondhatjuk azt hittel, hogy meg vagyok váltva! Ámen! 

Ahogy megnézzük ezeket a csodákat, egy dolgot megfigyeltem. Jézus nem mindenkit 

ugyanazon a módon gyógyított meg. Sok különböző történet van az Evangéliumokban, ezt a 

személyt ezen a módon gyógyította meg, azt a másik személyt egy másik módon gyógyította 

meg. Mit jelent ez? Miért nem mindig ugyanazon a módon történt? Nézzük meg ezeket a 

példákat. Nem muszáj mindegyikhez odalapoznotok.  

Máté 8,2–3. 

2. És ímé, eljövén egy bélpoklos, leborul előtte, mondván: Uram, ha akarod, megtisz-

títhatsz engem.  

Ez egy nagyszerű alkalom lett volna Jézusnak, hogy azt mondja: egy pillanat, hadd 

kérdezzem meg az Atyát! Mert tudod, meggyógyítunk néhány embert, de mindenkit azért 

nem! Uram, mit gondolsz? Tényleg? Oké! Azt mondta, hogy oké, rendben van, hogy 

meggyógyíthatlak! Ez valaha megtörtént-e a Szentírásban? Mondja mindenki, hogy soha! 

Valójában soha senki nem jött úgy Jézushoz hittel, hogy ne gyógyult volna meg! Ámen!  

3. És kinyújtván kezét, megilleté őt Jézus, mondván: Akarom, tisztulj meg. És azon-

nal eltisztult annak poklossága.  

Rátette a kezét, és azt mondta, hogy akarom, tisztulj meg!  És azonnal annak 

poklosságától megtisztult. Nagyon sok csodálatos példa van a Bibliában, ahol az emberek 

kézrátétel által gyógyultak meg. Ámen! Köszönjük Istennek ezt! Ez egy erőteljes mód, egy 

erőteljes út arra, ahogy a gyógyulást lehet szolgálni, impartálni. Látunk több Igét, ahol azt 

olvassuk, hogy igen, Jézus valójában ezt nagyon sokszor alkalmazta. Igazából nagyon sok 

ember azt várta el tőle, hogy helyezze a kezét rá, és ez nagyszerű volt. Valójában megtud-

hatod azt, hogy mit hiszel, az alapján, hogy mit vársz el. Egyik alkalommal hiheted azt, hogy 

te ebben hiszel, de tulajdonképpen valami egészen mást vársz el. Ámen! Megtudhatod, hogy 

hol van a hited az által, hogy megnézed, hogy mi a te elvárásod.  

Ugorjunk a János evangélium 9,1 Igére. Nézzünk meg másik példákat. Halleluja! Ebben a 

történetben: 

János 9,1. 6–7. 

1. És amint eltávozék, láta egy embert, aki születésétől fogva vak volt.  

Itt van egy ember, aki vak, aki soha életében nem látott. Nézzétek meg, mit csinált?  

6. Ezeket mondván, a földre köpe, és az Ő nyálából sárt csinála, és rákené a sarat a 

vak szemeire. 

7. És monda néki: Menj el, mosakodj meg a Siloám tavába, ami azt jelenti: Küldött. 

Elméne azért és megmosakodék, és megjöve látva. 

Na, hát ezt nem láttam sose korábban! Ez rendben van, meg tudod ezt tenni? Mi lenne, ha 

ez itt történt volna meg? Mi történt volna, ha Isten a földre köpött volna, és sarat csinált 

volna? Mit gondolna néhányatok? Hát ezt megteheti? De tudjátok, mit? Működött, igaz? Hát 

nem erről van szó? Hogy működött. Működött! Ez a cél, ez az, amit mi keresünk. Nem csak 

hogy a sarat kente a szemére, hanem azt mondta, hogy menjen, és mossa meg a Siloám 

tavába. Ahogy nézzük ezeket a példákat, három dolgot figyeltem meg.  

a.) A hit. A hit fontos. Ámen! Egyik alkalommal Jézus azt mondta egy beteg embernek, 

hogy hiszed-e, hogy én ezt megtehetem? Hányféle válasz létezik erre a kérdésre? Igazából 
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kettő. Vagy hiszed, vagy nem. Mondhatod, hogy talán, de ez nem ér. Három összetevőt látok. 

Az első a hit.  

b.) Észrevettem, hogy volt egy pontkontaktus, a gyógyulás szimbólumának nevezem én. 

Nézzük, ha van egy kis pénzem. Egy pillanat, itt van egy kétezer forintos. Mi ez? Ez egy 

szimbólum, ugye? Ez csak egy darab papír, festékkel rajta. De tudok venni ételt rajta. Fontos-

e ez a papír? Próbálj meg ételt vásárolni enélkül! Azt mondják, hogy hé, várj, gyere vissza! 

Mindezekben a példákban látok egy szimbólumot, vagy egy pontkontaktust, az első történet-

nél ez Jézus keze volt. Ebben a történetben pedig a sár volt, és a Siloám tava. 

c.) Csoda. Ugorjunk a Márk evangéliumhoz.  

Márk 8,22–23. 

22. Azután Betsaidába méne; és egy vakot vittek hozzá és kérik vala Őt, hogy illesse 

azt. 

Hát nem érdekes ez? Ők akarták, hogy Jézus megérintse a vakot. Honnan vették ezt az 

ötletet? Tulajdonképpen sok ilyen példa van. Szinte kiviláglik, hogy ők hallottak valamit. 

Hallottak valamit, ami hitet produkált bennük. A hit honnan jön? Hallásból. A hallás Istennek 

az Igéje által. Valójában a következő versben arról az asszonyról fogunk olvasni, aki kinyúlt, 

és megérintette Jézus ruhája szegélyét. De az a történet úgy kezdődik, hogy amikor ő hallott. 

Amikor ő hallotta. Hallott Jézusról, akkor bement a tömegbe. Szemmel láthatóan itt a Márk 

evangélium 8. fejezetében hallottak valamit, és azt mondták neki, hogy Jézus, csak érintsd 

meg! 

23. Ő pedig megfogván a vaknak kezét, kivezeté őt a falun kívül; és a szemébe 

köpvén, és kezeit reá tévén, megkérdé őt, ha lát-é valamit? 

Hol van a sár? Az utolsó ember kapott sarat, én nem kaptam sarat! Nem tudom, hogy 

miért? De megint csak látok három dolgot. Látjuk a hitet, látjuk ezt a pontkontaktust, és a 

harmadik dolog, amit látok, a természetfeletti csoda! A gyógyító erő megnyilvánulását látjuk. 

Úgyhogy működött, de ez másként történt, mint a korábbi példákban.  

Aztán a Márk 5. fejezetre megyünk. Mindenki ismeri ezt a történetet. Egy asszony hallott 

Jézusról, és befurakodott a tömegbe, és megérintette a ruhájának a szegélyét.  

Márk 5,25–28. 

25. És egy asszony, aki tizenkét év óta vérfolyásos volt, 

26. És sok orvostól sokat szenvedett, és minden vagyonát magára költötte, és semmit 

sem javult, sőt inkább még rosszabbul lett, 

27. Mikor Jézus felől hallott, a sokaságban hátulról kerülve, illeté annak ruháját. 

28. Mert ezt mondja vala: Ha csak ruháit illethetem is, meggyógyulok. 

Mondja mindenki: azért, mert ő azt mondta! Most már látjuk, hogy van a hit, és vannak a 

szavak. A görög valójában úgy mondja, hogy ő mondta, és újra mondta, és újra mondta. 

Ahogy keresztülverekedte magát a tömegen, nem lett volna szabad ott lennie, de ő meg-

érintette Jézus ruhája szegélyét. Újra és újra és újra mondta, és amikor megérintette, gyógyító 

erő áradt ki Jézusból. Nagyon szeretem ezt a történetet, mert Jézus nem is imádkozott érte. 

Nem is látta őt Jézus, nem is tudta, hogy ott van. Az asszony hite kihúzta Jézusból, kivonta 

Jézusból a gyógyító erőt az ő testébe. Jézus érezte, hogy ez az erő kiárad belőle. Azt mondta 

ennek az asszonynak, hogy a te hited megtartott téged. Ámen! Nem köpött, nincs sár, nem 

helyezte rá a kezét, nem tette rá a kezét, itt egy másik példát látunk. Van a hit, van a 

pontkontaktus, és itt van a harmadik: a csoda. Ámen! Ezt még az Ószövetségben is látjuk. 

Hányan emlékeztek Naámán történetére? A 2Királyok 5-ben találhatjuk. A próféta küldött 

egy szolgát egy üzenettel, hogy mondja Naámánnak, aki beteg volt, hogy menj, és mártózzál 

meg a Jordán folyóban hétszer!  

2Királyok 5,9–11. 14. 

9. És elméne Naámán lovaival és szekereivel, és megálla az Elizeus házának ajtaja 

előtt. 
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10. És külde Elizeus követet őhozzá, mondván: Menj el és fürödj meg hétszer a 

Jordánban, és megújul a te tested, és megtisztulsz. 

11. Akkor megharaguvék Naámán és elment, és így szólt: Íme, én azt gondoltam, 

hogy kijön hozzám, és előállván, segítségül hívja az Úrnak, az ő Istenének nevét, és 

kezével megilleti a beteg helyeket, és úgy gyógyítja meg a kiütést. 

14. Beméne azért a Jordánba, és belemeríté magát abba hétszer az Isten emberének 

beszéde szerint, és megújult az ő teste, mint egy kisgyermek teste, és megtisztult. 

Hadd kérdezzem meg tőletek: ha nincs egy Jordán folyótok, mit fogtok csinálni? Nem azt 

mondta, hogy a Dunában, akkor azt hiszem, ezt nem tudjuk megtenni, akkor nem fog 

működni nekünk. Hadd kérdezzem meg tőletek, volt valami különleges ezzel a sárral kapcso-

latban? Volt-e valami különleges Jézus ruhájának szegélyével kapcsolatban? Semmi különös 

nem volt a Jordán folyóval sem. Nem a pontkontaktus maga, hanem a te hited van abban a 

pontkontaktusban! Naámán ezt nem akarta megtenni. Mi történt volna, ha egy másik folyóba 

megy el? Egy tisztább folyóba, vagy bármely másikba. A próféta ezt mondta, hogy ebbe kell 

mennie, és végül elment a Jordán folyóhoz, és egy csodát kapott. Igaz? Meggyógyult.  

Miért mondom ezt? Mi a jelentősége ennek az üzenetnek? Hiszek Istenben egy olyan 

időért, amikor István pásztor azt mondja, hogy gyertek ide előre, ha gyógyulásra van szüksé-

getek, és senki nem jön! Senki nem jön, mert mind gyógyultak vagytok. Ámen! Halleluja! 

Dicsőség Istennek, köszönjük Istennek a gyógyulást!  De mi jobb a gyógyulásnál? A szent 

egészség! Én inkább lennék gyógyult folyamatosan, mint beteg és meggyógyulok, beteg és 

meggyógyulok! Voltam már beteg is, voltam egészséges is, rájöttem, hogy gyógyultnak lenni, 

egészségesnek lenni jobb. Tudom, hogy ez az Isten szent terve a számomra, és tudom, hogy 

Istennek ez a terve a te számodra is. Megtöri a szívemet, amikor látok egy keresztényt, aki 

beteg, mert ez nem Isten akarata! Nem az, amiért Jézus meghalt, és amiért kifizette az árat. A 

harc meg lett nyerve, a gyógyulás a tiéd!  

Még néhány gyors példa. Ma reggel imádkoztunk ezekért a textíliákért, ezekért a zseb-

kendőkért. Hányan tudjátok, hogy ez biblikus? Az Apostolok cselekedetei 19-ben azt olvas-

suk, hogy Isten különleges csodákat tett ezeken a ruhadarabokon, kötényeken és keszkenőkön 

keresztül.  

Apostolok cselekedetei 19,11–12. 

11. És nem közönséges csodákat cselekszik vala az Isten Pál keze által: 

12. Annyira, hogy a betegekhez is elvitték az ő testéről a keszkenőket, vagy köténye-

ket, és eltávozának azoktól a betegségek, és a gonosz szellemek kimenének belőlük.  

Elvitték ezeket a betegekhez, rátették a betegekre. Hadd kérdezzem meg tőletek, piros 

zsebkendők voltak, vagy kékek? Milyen színűek voltak? Milyen anyagból készítették, 

ilyenből, vagy olyanból? Nem ez volt a fontos része. Mit látunk, amikor elvisztek egy ilyen 

zsebkendőt, és ráteszitek egy beteg emberre? Mi az? Az hit először is, és másodszor van egy 

pontkontaktus. Ez nem nyál, nem egy köpés, nem sár, nem az Ő ruhájának a szegélye, nem 

Jézusnak a kezei, de működik! Ámen! Halleluja! Ezt szeretem! Működik! Tudjátok, olyan sok 

ember meggyógyult Jézus szolgálata során, és Jézus soha nem kritizálta egyiküket sem. Soha 

nem rakott sarat ennek az embernek a szemébe, és aztán azt mondta volna, hogy ha 

megérintetted volna a ruhámnak a szegélyét, nem kellett volna rád köpjek! Nincs hited az én 

ruhám szegélyében,  most már rád kell köpjek! Nem ez volt az Ő hozzáállása. Mindannyian 

hittek Istenben. Odamentek hozzá, hogy kapjanak tőle valamit, és ez a hit. Az Apostolok 

cselekedeteiben emberek kezdték hozni a betegeket olyan közel, hogy Péternek az árnyéka 

legalább rájuk essen. Emlékeztek erre a történetre? Sok-sok ember meggyógyult. Volt valami 

különleges az ő árnyékában? Nekem is van egy árnyékom itt. De mi történt? Ők hitték, ők 

hitték, és keresték ezt a pontkontaktust, és megszerezték a csodájukat! Sok módja van annak, 

hogy kapjál gyógyulás.  
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Még egy példa. Menjünk a Máté 8-ra. Lehet, hogy nem olvassuk el az egész történetet, de 

itt van ugyanaz a három összetevő. 

Máté 8,5–10. 

5. Mikor pedig beméne Jézus Kapernaumba, egy százados ment hozzá, kérvén Őt, 

6. És ezt mondván: Uram, az én szolgám otthon gutaütötten fekszik, és nagy kínokat 

szenved. 

7. És monda néki Jézus: Elmegyek, és meggyógyítom őt. 

Nagyon érdekes a 7-es vers, mert azt mondja Jézus: Elmegyek, és meggyógyítom őt. 

Biztos vagyok benne, hogy István pásztor azt mondaná nektek, hogy amikor szolgálunk más 

emberek felé, tudnunk kell azt, hogy hol van az ő hitük. Emlékszem, hogy évekkel ezelőtt – 

1996-ban – egy amerikai csapatnak a része voltunk, és Európába jöttünk. Mi voltunk a 

dicsőítő csapat: koncerteket tartottunk a gyülekezetekben, aztán imádkoztunk az emberekért. 

Robin, és néhány másik hölgy a csapatból beszélgettek egy asszonnyal, aki beteg volt, és a 

többi asszony mind akart imádkozni érte. De Robin megbeszélte a csapattagokkal, hogy előbb 

ki kell deríteniük, hogy mi az, amiben a beteg asszony hisz. Egészen más, amikor szolgálsz 

egy bűnös felé. Az egy egészen más szolgálat. Nem várjuk el tőlük, hogy legyen hitük a 

gyógyulásban, igaz? Ámen. Amikor kint, a világban rátesszük a kezünket valakire, hogy meg-

gyógyuljon, akkor csak bemutatjuk Isten erejét, Isten gyógyító erejét. De amikor keresztények 

felé szolgálunk, meg kell tudnunk, hogy hol van az ő hitük, hol tartanak hitben. Kérdezhetjük, 

hogy: Hol van a te hited? Mit vársz el, amikor imádkozom érted? Jézus a 7-es versben azt 

válaszolta, hogy: Elmegyek, és meggyógyítom őt. Hadd kérdezem meg, hogy ez az egyetlen 

módja annak, hogy Jézus meg tudja ezt tenni? Nem, de ez volt, amit a legtöbb ember elvárt 

tőle. A legtöbben azt mondták neki, hogy: Jézus, gyere, gyere! Gyere Jézus, tedd a kezed a 

gyermekemre, köpjél rá, vagy tegyél valamit! Neki ez olyan normális volt, hogy oké, jövök, 

elmegyünk. De nézzük meg, hogy mi történik ez után. 

8. És felelvén a százados, monda: Uram, nem vagyok méltó, hogy az én hajlékomba 

jöjj; hanem csak szólj egy szót, és meggyógyul az én szolgám. 

És aztán elkezdi magyarázni, hogy ő is hatalom alá vetett ember, és milyen erő van a 

hatalom szavában. Ennek a századosnak volt egy kijelentése, egy megértése a szavakban rejlő 

erőről. 

9. Mert én is hatalmasság alá vetett ember vagyok, és vannak alattam vitézek; és 

mondom egyiknek: Eredj el, és elmegy; és a másiknak: Jöszte, és eljön; és az én szol-

gámnak: Tedd ezt, és megteszi. 

10. Jézus pedig, amikor ezt hallá, elcsodálkozék, és monda az Őt követőknek: Bizony 

mondom néktek, még az Izraelben sem találtam ilyen nagy hitet. 

Tovább megy, és azt mondja, hogy: Ahogy hittél, legyen úgy! Láttunk három összetevőt: 

a hitet, a pontkontaktust, és a csodát. Mi volt a pontkontaktus ebben az esetben? A köpet volt? 

A sár volt? A Jordán folyó volt? Az Ő ruhájának a szegélye volt? Mi volt itt a pontkontaktus? 

A kimondott szó! Valójában mindezekben a példákban egyetlenegy alkalommal csodálkozott 

Jézus, hogy ó! Biztos vagyok abban, hogy csodálkozott Jézus, amikor az asszony megérintette 

a ruhája szegélyét, és azt mondta: Ez szuper! Szerette, és ma is szereti látni a hitet. A hitnek 

vannak cselekedetei. Azt teszed, amit hiszel. Csak hallgasd meg a saját szádat, és el fogja 

mondani, hogy mit hiszel! Ámen. Hallgasd meg a saját szavaidat, és rájössz arra, hogy miben 

hiszel. Mert a szívnek teljességéből szól a száj. Néha meg kell, hogy változtassuk azt, ami a 

szívünkben van. Nem azt mondja a Biblia, hogy a szívből jön elő az élet? A szívnek a 

teljességéből jön elő az élet? Ha jó dolgok vannak az életedben, lehet, hogy egy jó szívből 

jöttek elő. De ha rossz dolgok vannak az életedben, lehet, hogy egy rossz szívből jöttek ezek 

elő. Jézus azt mondja, hogy szóljunk a hegyekhez, és mondjuk, hogy ugorjanak a tengerbe! 

De honnan jött a hegy? Néha mi kreáljuk a saját hegyeinket a szavainkkal. Felépítjük ezeket a 

csúnya hegyeket a szavainkkal, mert a nyelv hatalmában van az élet és a halál. A szavaiddal 
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formálod meg az életedet. Ami lenyűgöző ezzel a történettel kapcsolatban az, hogy Jézus 

ebben a történetben elcsodálkozott a százados hitén, mert azt mondta, hogy: Csak szólj egy 

szót! A kimondott szó nem egy ruha, nem sár, nem a Jordán folyó. De működött-e? Működött! 

A Zsoltárok 107,20 azt mondja, hogy Ő elküldte a szavát, és meggyógyította őket. Ámen. 

Gyógyító erő van Isten szavában. Nem csak fekete szöveg, vagy piros szöveg egy könyvben! 

A Zsidó 12,4 azt mondja, hogy Isten Igéje élő. Istennek Igéje élő és ható, erőteljes. 

Példabeszédek 4,20–22. 

20. Fiam, az én szavaimra figyelmezz, az én beszédeimre hajtsad füledet. 

21. Ne távozzanak el a te szemeidtől, tartsd meg ezeket a te szívedben. 

22. Mert életük ezek azoknak, akik megnyerik, és egész testüknek egészség. 

Köszönöm Istennek a zsebkendőket, ez csodálatos! Köszönöm Istennek a kézrátételt, ez 

egy csodálatosan működő dolog! De néha nem állnak rendelkezésünkre ezek. Ám van valami, 

ami mindig elérhető: Isten Igéje. Amikor tünetek próbálnak a testemre jönni – és Robin 

ugyanezt teszi –, elkezdjük kimondani az Igét, és azt mondjuk, hogy nem! Nem mondja a 

Biblia, hogy álljatok ellen az ördögnek, és ő elfut tőletek? Ámen. Figyeljetek, azt gondoljátok, 

hogy én egy misszionárius vagyok. De tudjátok, hogy a ti otthonotok a mennyben van? Test-

vérek vagyunk ugyanarról a földről, ugyanarról az otthonról, úgyhogy ti is misszionáriusok 

vagytok. Nézz rá a szomszédodra, és mondd neki azt, hogy: Te misszionárius vagy! Ámen. Ez 

nem azt jelenti, hogy rögtön kezdjetek el pénzt gyűjteni. A Biblia azt mondja, hogy a világban 

vagyunk, de nem e világból valók vagyunk. A Biblia azt mondja, hogy a világ továbbra is 

átok alatt van. Olyan ez, mintha misszionáriusként a legsötétebb, a legnagyobb dzsungelbe 

lennél elküldve szolgálni. Mi hálát adunk Istennek, hogy Magyarországra küldött el minket! 

Ámen. Magyarországon van folyóvíz, van Pizza Hut. Ámen. De képzeld el, hogy – mondjuk – 

oda küldettél volna, a dzsungelbe! El tudod képzelni, hogy az életed ott elég nagy kihívások-

kal lenne tele? 

Hadd mondjam el, hogy a föld még nem teljesen olyan, mint a menny. Úgyhogy Isten 

elhívott bennünket, hogy misszionáriusok legyünk itt, a világban. És ez egy mély, sötét, 

gonosz hely. Ez a világ rendszer, úgyhogy nem szokatlan, hogy tünetek jönnek a testünkre. 

Olyan, mintha elmennél ebbe a mély, sötét dzsungelbe. Lennének dolgok, amik rád akarnának 

jönni. Úgyhogy ne kárhoztasd magad, ne vádold magad, hogyha tünetek vannak a testeden! 

Mert egy olyan világban vagyunk, amelyik átok alatt van. De jó hírem van: Jézus legyőzte a 

világot! Ámen. Nem kell, hogy beteg legyél! Nem kell, hogy beteg legyél! Szabad lehetsz! 

Egy olyan helyre kell, hogy eljussunk, ahol mi vagyunk Istennek a hadserege. Ahol egy példa 

vagyunk a világnak a szeretetről, a szent egészségről, az isteni ellátásról, isteni gyarapodásról. 

Ámen. A szomszédaidnak oda kell menniük hozzád, és kopogjanak az ajtódon, hogy 

megkérdezzék, hogy mi a helyzet veled. Rád kell, hogy nézzenek, hogy mi a helyzet veled: 

mindig olyan boldog vagy, mindig úgy tűnik, hogy egészséges vagy! A legfiatalabb lányunk 

egyetemre jár Amerikában.  Van egy barátja, akivel csak úgy lógni akartak. De a fiatalember 

azt mondta, hogy: Nem gondolom, hogy jó ötlet, mert beteg vagyok, és nem akarlak meg-

fertőzni téged is. A lányunk, Rachel azt válaszolta: Rendben van, de én nem betegszem meg! 

Ez a mi dolgunk, hogy azt mondjuk, hogy egyszerűen csak nem leszünk betegek. Néha érzünk 

tüneteket, de akkor a szánk elkezd működni. Elkezdjük ráerőltetni a Jézus Krisztus győzelmét. 

Azt hallottam, hogy az Úr egyszer azt mondta nekem: 

Ésaiás 55,11. 

11. Így lesz az én Igém, amely számból kimegy, nem tér hozzám üresen, hanem meg-

cselekszi, amit akarok, és gyümölcsöt terem ott, ahová küldöttem. 

Más szavakkal: nincs más út, Isten Igéje működik, és még az ördög sem tudja meg-

akadályozni ezt. Isten azt mondta nekem egy alkalommal, hogy Isten Igéje az én számban 

még mindig az Ő Igéje. Nem veszíti el az erejét csupán azért, mert az én számból jön ki. Az 

ok, ami miatt ezt az erőt hordozza az, hogy én kimondom ezt az Igét, és azt is hozzáteszem, 
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hogy a Jézus nevében! A „Jézus nevében” a jogosítvány arra, hogy használjam Istennek az 

Igéjét. Ámen. Úgyhogy amikor elkezded szólni Isten Igéjét a tested felett, emlékezz erre, 

hogy már nem vagy halott! Az Efézus 2,6 azt mondja, hogy feltámasztott és együtt ültetett 

vele. Hova? A mennyei helyekre. Hol vagy te? Te ott vagy Jézus Krisztus jobb kezénél, és 

minden, ami az ő lába alatt van, az a te lábad alatt is ott van. A Biblia azt mondja, hogy mi 

sokkal felette vagyunk. Nem egy icike-picikét! Nem egy icike-picikét vagy a betegség fölött, 

nem egy picikét vagy a szegénység fölött, nem egy picikét vagy a depresszió fölött. Az az 

ember keresztre feszíttetett Krisztussal, ezért én egy új teremtés vagyok! És Ő felemelt 

engem, és az Ő jobb kezéhez ültetett, magasan ezen problémák fölé.  

Figyeljetek, hogyan tekintetek a betegségre! Ez egy nagyon fontos dolog. Vannak olyan 

betegségek, amelyek sokkal nagyobb dolognak tűnnek, mint mások. Néhány betegség olyan, 

hogy azt gondolod róla, hogy: Ó, ez nem nagy ügy! De aztán hallasz egy másik betegségről, 

mint a rák, és azt mondod, hogy ez egy nagy dolog! Melyik bonyolultabb Istennek? Egyforma 

mindkettő! Mondta Isten azt, hogy: Ezt meg tudom gyógyítani, de azt nem? A mi nézőpon-

tunk, az minden. Ahogyan magadra tekintesz, hogy ki vagy te. Én a Kossuth utcában lakok, 

csak ez vagyok én. Ki vagy te? Tudtad-e, hogy Jézus hozzád hasonlóvá vált, hogy te hozzá 

hasonlóvá válhass? Ő bűnné lett, hogy te Isten igazsága legyél Krisztusban? Halleluja! A 

magasságos Isten gyermeke vagy! Isten igazsága vagy Őbenne! Vicceltek velem? Azt 

hiszitek, hogy a betegségnek van joga hozzátok? Jézus valaha volt-e beteg életében? Nem 

látunk semmiféle betegséget az Ő életében. Az Ő teste megtöretett a kereszten akkor, amikor 

átokká vált érettünk. Ő beteggé lett, hogy mi meggyógyulhassunk. Ő bűnné lett, hogy mi Isten 

igazságává lehessünk. Bele kell nézned a tükörbe, és azt mondani. hogy te Isten igazsága vagy 

Krisztusban! Nem számít, hogy hogyan nézel ki a természetes síkon. Hajnali hatkor nem úgy 

nézek ki, mint Istennek az igazsága. Még délben sem nézek ki úgy, mint Istennek az igazsága. 

De a Biblia azt mondja, az Ige azt mondja, és én az vagyok, amit Isten Igéje mond rólam! 

Meg kell, hogy újítsuk az elménket, és amikor betegség akarna ránk telepedni, akkor meg kell 

kérdezni tőle, hogy: Tudod, hogy ki vagyok én? Egy nap majd konfrontálódni fogsz majd a 

démonokkal. Jézust ismerem, Pált is ismerem, és téged is ismerlek. Ámen. Meg fog fordulni, 

és elfut. És lehet, hogy azt fogja mondani neked, hogy: Azért jöttél, hogy idő előtt gyötörj 

engem? Amikor ezek a dolgok elkezdenek ránk áradni, akkor azt mondjuk, hogy rendben van, 

és csendben megengedjük?  

Emlékeztek a 4Mózesben erre a történetre? Mózes kiküldte a kémeket, és amikor azok 

visszajöttek, hozták a nagy gyümölcsöket, és azt mondták, hogy: Hé, ez pont olyan, mint 

ahogy Isten mondta! De... Figyeljetek oda erre a szóra, hogy de. Elkezdtek beszélni az 

óriásokról, meg mindenről, és az utolsó versben, a 4Mózes 13-ban a kémek ezt mondták, és 

ezért nem tudtak bemenni az ígéret földjére, és ezért töltöttek még negyven évvel többet ott, a 

pusztaságban. És ezért halt meg az összes felnőtt, és nem látta meg az ígéret földjét, kivéve 

Kálebet és Józsuét. Az utolsó versben, a 4Mózes 13-ban azt mondták, hogy olyanok voltunk, 

mint a sáskák az ő szemükben, és a mi szemünkben is. Hogyha úgy látod magadat, mint egy 

sáskát, és az orvos egy rossz jelentést ad, nem azt fogod elvárni, hogy legyőzöd ezt. Főleg, ha 

olyan betegségről van szó, ami a mi elménkben gyógyíthatatlan. Semmi nem gyógyíthatatlan! 

Ámen. Mindennek van egy neve, és minden név meghajol Jézus Krisztus előtt. Úgyhogy 

kezdjünk el szólni a testünkhöz. Ha vannak tünetek a testedben, szeretném, ha egy olyan Igén 

gondolkodnál, ami alkalmazható arra a betegségre! Kezdj el gondolkodni egy Igén, ha a 

térded fáj. Például kezdj el gondolkodni azon, hogy milyen ígéretem van Istentől? Mond-

hatod, hogy Az Ő sebei által meggyógyultam! Szeretném, ha gondolnál legalább egy versre! 

Ha nincsen semmilyen tüneted, akkor is szükséged van rá, hogy kimondd Isten Igéjét. Robin 

és én is sűrűn megvalljuk a 91-es zsoltárt. Az utolsó vers azt mondja, hogy hosszú élettel fog 

megelégíteni engem, és megmutatja nekem az Ő üdvösségét. Valaki egyszer megkérdezte 

Kenneth Hagint, hogy milyen hosszú a hosszú élet? Ő azt felelte, hogy addig tart, amíg 
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megelégszem. Isten azt mondta, hogy hosszú élettel elégítelek meg. Ha nincsenek tüneteid, 

egészséges vagy, akkor mondhatod azt, hogy elesnek mellőlem ezren, jobb kezem felől 

tízezren, de hozzám nem is közelít! Mindenki más beteg lehet rajtam kívül Budapesten, de 

hozzám nem közelít!  

Mindannyiunknak kell, hogy legyen egy Igénk! Gondolj egy Igére, és egy pillanat múlva 

elkezdünk szólni a testünkhöz. Emlékezz: az erő a kimondott szóban van! Ámen. Erőt 

szabadítasz fel a szavaiddal. Szólhatsz ahhoz a rosszalkodó térdhez. Amikor az evangéliumi 

történeteket nézed, akkor azt látod, hogy mindennek van füle. Minden beszélt, és mindennek 

volt füle. Jézus úgy szólt a fákhoz, mintha azok hallanának. Úgy szólt a viharhoz, mintha füle 

lenne. Annak a fájdalomnak ott a térdedben van füle, van szája, beszél hozzád. A fájdalom 

olyan, mint egy hang, és szól hozzánk. De nekünk vissza kell szólnunk neki! Lehet, hogy a 

térded azt mondja, hogy fájok! De te mondhatod neki, hogy fogd be! Gyógyult vagy! Ámen. 

Én nem leszek beteg, a Jézus nevében! Azt mondom, hogy nem! a betegségnek. Ellenállok a 

betegségnek, mert nem Istentől van, úgyhogy el kell, hogy hagyjon engem! Lehet, hogy 

egyszer kell megtenned, de lehet, hogy ezerszer kell megtenned. De mi nem hagyjuk abba, 

nem adjuk fel. Ámen.  

Jézus Krisztus Szelleme van bennünk, és mi győzedelmeskedni fogunk. Ámen. Úgyhogy 

most a te száddal kezdj szólni a testedhez! Parancsold meg a testednek, hogy engedelmes-

kedjen az Igének! Van hited, van a pontkontaktus, és megkapod a csodádat. Jézus nevében! 

Most szólj a testedhez! Hangosan, ne legyél szégyenlős! Parancsold meg a testednek, hogy 

engedelmeskedjen Isten Igéjének! Ámen. Megparancsolom a lábamnak, hogy jól legyen! A 

térdemnek, hogy meggyógyuljon! Szólok a szívemhez, a Jézus nevében. A Jézus nevében! A 

Jézus sebeiben meggyógyultam. Én vagyok a fej, és nem a farok. Felette vagyok, és nem 

alatta. Halleluja! Isten Igéjét mondom. Isten az Igéjét elküldte, hogy meggyógyítson! Isten 

Igéje a bensőmben lakik. Az élet Szelleme van bennem, és ez életet hoz a testemnek. Életet a 

szívemnek. Életet a tüdőmnek. Életet a vérnyomásomnak. A lábaimnak. A szemeim gyógyul-

tak. A füleim gyógyultak, mert én vagyok Isten igazsága. Feljebb vagyok, sokkal feljebb a 

betegségeknél! Ámen. Most pedig kiáltani fogunk, a győzelem kiáltását. Azt szeretném, hogy 

kiáltsatok úgy, minthogyha rákosak lettetek volna, de meggyógyultatok! Azok, akik nem 

érzitek úgy magatokat, hogy kiabálnotok kellene, nektek van a leginkább szükségetek arra, 

hogy kiabáljatok. Háromig fogok számolni, és kiáltani fogjuk a győzelem kiáltását. Egy, 

kettő, három! Halleluja! Dicsőség Neked, Istenem! Halleluja! Gyógyult vagyok! Halleluja! 

Dicsőség Istennek! Gyógyulást szólok ehhez a teremhez! Életet szólok a testetekhez! 

Gyógyulást szólítok a testetekbe! Gyógyulást szólítok a szívetekbe! Az érzelmi világotokhoz 

életet, gyógyulást, és sikert szólok fölöttetek, a Jézus nevében!  

Hajtsátok meg a fejeteket, csak egy pillanatra. Van-e itt bárki, aki nem fogadta még el 

Jézus Krisztust? Még soha nem kérted meg, hogy üdvözítsen, hogy legyen az életed Ura? 

Van-e itt bárki, aki azt mondaná, hogy még soha nem kértem meg Jézust, hogy költözzön be a 

szívembe, az életembe. A nap eljön, amikor minden alkalommal, amikor összejöttök, lesznek 

emberek, akik fel fogják emelni a kezüket. Minden alkalommal, amikor összejöttök, emberek 

újjászületnek, és beteljesednek a Szent Szellemmel. Halleluja! Van-e valaki, aki gyógyulást 

érzékelt a testében? Ha voltak tüneteid, hogy érzed most magad? Szóltál a testedhez? Szóltál a 

tünetekhez? Van-e valaki, aki jobban érzi magát? Van valaki? Ámen. Nagy megtiszteltetés 

volt, hogy veletek lehettem. Nagyon köszönöm. 

 
*A függőleges vonallal jelzett igeversek más fordításból származnak. 

A felhasznált bibliai versek a King James kiadás számozását követik. 


